
Protokół nr 2/2024/2025
z zebrania Rady Rodziców

w Zespole Szkół im. Ignacego Łukasiewicza w Policach
w roku szkolnym 2023/2024

z dnia 26.09.2024r

W dniu  26.09.2024r  odbyło  się  zebranie  Rady  Rodziców  działającej  przy
Zespole  Szkół  im.  Ignacego  Łukasiewicza  w  Policach.  W zebraniu  uczestniczyli
członkowie klasowych Rad Rodziców w ilości 18 osób.

Porządek zebrania:

1. Otwarcie  obrad  Rady  Rodziców  przez  zastepcę  Przewodniczącej  Rady
Rodziców p.Renatę Szczerbicką i stwierdzenia jego prawomocności.

2. Powitanie i przywitanie przedstawicieli wszystkich klas.
3. Wybór nowej skarbnik Rady Rodziców – p. Sabinę Chmielewską.
4. Wybór firmy ubezpieczniowej na nowy rok szkolny.
5. Przedstawienie  propozycji  wydatków  Rady  Rodziców  na  rok  szkolny

2023/2024 i ustalenie preleminażu wydatków.
6. Wysłuchanie wniosków.
7. Ustalenie kolejnego terminu zebrania.
8. Zamknięcie zebrania.

Przebieg zebrania:

Na początku zebrania głos zabrała Zastępca Przewodniczącej Rady Rodziców
pani  Renata  Szczerbicka,  która  powitała  wszystkich  przybyłych  przedstawicieli
klasowych Rad Rodziców i poinformowała o rezygnacji skarbnik Rady Rodziców,
pani Marty Wasielewskiej.  W związku z tym nastąpiło głosowanie na nową panią
skarbnik, którą jednogłośnie została pani Sabina Chmielewska.

Kolejnym punktem było przedstawienie ofert firm ubezpieczeniowych i wybór
najkorzystniejszej oferty.

Następnie  pani  Renata  Szczerbicka  przedstawiła  propozycję  wydatków
Prezydium Rady  Rodziców  na  bieżący  rok  szkolny  oraz  poprosiła  o  propozycję
wydatków pozostałych uczestników zebrania. 

Ostatnim  punktem  zebrania  było  przedstawienie  wniosków  przez  Zastępcę
Przewodniczącej oraz wysłuchanie wniosków członków klasowych Rad Rodziców.



Podczas  dyskusji  poruszono  kilka  istotnych  spraw  dotyczących  organizacji
pracy Rady Rodziców na rok szkolny 2024/2025:

1. Ustalono preleminaż wydatków na bieżący rok szkolny.
2. Podjęto  uchwały  o  wyborze  nowej  skarbnik  Rady  Rodziców,  osób  do

reprezentowania  Zespołu  Szkół  w  banku  oraz  wyborze  firmy
ubezpieczeniowej.

3. Przedstawiono  propozycję  organizacji  imprez  organizowanych  przez  Radę
Rodziców: 

- Mikołajki; 
- Kiermasz Swiąteczny na Boże Narodzenie; 
- Wielkanocny Kiermasz;
- Dzień Dziecka;

4. Wystąpiono z propozycją wprowadzenia ograniczenia korzystania z telefonów
podczas przerw oraz zakupu organizatorów do wszystkich sal lekcyjnych na
telefony, w których uczniowie zostawialiby je podczas lekcji.

5. Wnioskowano  o  wystąpienie  z  prośbą  do  Pani  Dyrektor  o  wyjaśnienie
problemu z dowozami dzieci z klas sportowych na zawody.

6. Ustalono termin kolejnego zebrania na miesiąc listopad.

Przewodnicząca rady Rodziców Protokolant

.................................................... .....................................................


